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JOHDANTO: 
Toimintasuunnitelma vuodelle 2023 oli aika hyvä. Osallistujia treiffeille oli suht hyvin, 
joissakin treffeillä oli enemmän toisten yhdistysten jäseniä kuin oman 
yhdistyksemme. Se ehkä johtuu siitä, että yhdistyksessämme on iäkkäitä ihmisiä, 
jotka ovat joutuneet lopettamaan jäsenyyden. Nuorempiakin jäseniä on, mutta en 
tiedä miksi eivät käy treffeillä. 
 
 
 
ENSI VUOSI 2024: 
Ensi vuonna pyrimme järjestämään yhtä paljon treffejä kuin vuonna 2023, ellei sitten 
taas tule jotain uusia korona variaatioita. Edelleenkään emme kajoa treffien 
maksuihin, koitamme pitää sen sopivana. Vuonna 2023 pidimme Kivikylän treffit 
huhtikuussa, ja se oli ihan hyvä muutos. Muut treffit pidetään suurinpiirtein 
samoihin aikoihin kuin aina. Toukokuussa pidettäville treffeille etsitään joku uusi 
pitopaikka, yleensä se on ollut Huittisissa.  
 
 
Toivottavasti jäsenistömme jaksaa yhä edelleen käydä tulevilla treffeillä. 
Kaikkia ideoita otetaan vastaan. Jaksetaan yhdessä. 
 
 
 
Raumalla 11.9.2023 
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